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Onderwerp: ex.art.48  vragen m.b.t. Opnamestop Mondriaan. 

 

  

Geachte college, 

 

 Vandaag stond een artikel in DDL dat Mondriaan sinds 1 Mei een opname stop voor jeugdigen heeft.; 3 

van de 10 functionarissen zijn uit onvrede met het gevoerde beleid vertrokken. 

 59 jongeren staan op de wachtlijst en moeten wachten op een beoordeling van hun hulpvraag. 

25 kinderen die aangegeven hebben met hun hulpvraag te kunnen wachten, worden pas eind juni 

uitgenodigd voor een intakegesprek. Dit betekent dat hun hulpvraag in kaart wordt gebracht maar zij nog 

geen concrete hulp en begeleiding kunnen verwachten! 

 

Volgens de GGZ instelling heeft e.e.a.  direct te maken met het vervolg dat de nieuwe jeugdzorg tarieven 

die vanuit de gemeente aangeboden worden, ontoereikend zijn  voor het leveren van hoog specialistische 

kind–en jeugdpsychiatrische hulp. 

Hierdoor wordt het bedrijfsresultaat van de instelling in 2017 negatief beïnvloed.  

 

Partij Veilig Maastricht maakt zich grote zorgen  om de ontstane problematiek. 

 

Daarom de volgende vragen: 

 

 • bent u op de hoogte van deze schrijnende situatie, alsook de negatieve financiële  

    situatie? 

 

• Heeft dit naar de toekomst gericht consequenties voor de kwalitatieve  

   psychiatrische zorgverlening? 

 

• Gaat u opnieuw kijken naar de jeugdzorgtarieven als blijkt dat deze m.b.t de      

    jeugdzorg ontoereikend zijn? 

  



 

 

.  Is er sprake van een onwerkbare situatie op de werkvloer, zo ja bent u op de hoogte  

    van de oorzaak? 

 

• weet u of de OR/ cliëntenraad  hiervan op de hoogte is, zo ja, welke verbeteringen  

   dragen zij aan? 

 

 . Wat verwacht men van meer ambulante hulpverlening (is goedkoper dan klinische       

   behandeling!) en op welke manier wordt dit geïmplementeerd? 

 

.  Wat bent u van plan te doen aan deze problematiek inclusief het wegwerken van de  

    wachtlijst? 

 

 

In afwachting van uw antwoord, 

 

Met vriendelijke groeten namens  Partij Veilig Maastricht 

 

Tiny Meese fractievoorzitter 

Bert Garnier. 

 

  

 

  

 


